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Proszq o pilna naprawq chodnika u zbiegu
ulic Mazowiecka - Kujawska. W wyniku ulo2enia dywanika asfaltowego
powstaio znaczne zaniienie chodnika, ktore zagra2a bezpieczeristwu
mieszkadc6w .Bardzo proszq o pilnq naprawq.
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